



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2004-19**

under the

**CROWN LANDS AND FORESTS ACT
(O.C. 2004-79)**

Filed March 26, 2004

1 Paragraph 5(1.1)(h) of New Brunswick Regulation 89-32 under the Crown Lands and Forests Act is amended

(a) in subparagraph (ii) by striking out “\$300.00” and substituting “\$450.00”;

(b) in subparagraph (ii.1) by striking out “\$150.00” and substituting “\$225.00”.

2 Section 8 of the Regulation is amended

(a) in subsection (1) by striking out “fifty dollars” and substituting “one hundred and fifty dollars”;

(b) in subsection (1.1) by striking out “one hundred dollars” and substituting “one hundred and fifty dollars”;

(c) in subsection (1.2) by striking out “fifty dollars” and substituting “one hundred and fifty dollars”;

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2004-19**

établi en vertu de la

**LOI SUR LES TERRES ET FORÊTS
DE LA COURONNE
(D.C. 2004-79)**

Déposé le 26 mars 2004

1 L’alinéa 5(1.1)(h) du Règlement du Nouveau-Brunswick 89-32 établi en vertu de la Loi sur les terres et forêts de la Couronne est modifié

a) au sous-alinéa (ii), par la suppression de « 300,00 \$ » et son remplacement par « 450,00 \$ »;

b) au sous-alinéa (ii.1), par la suppression de « 150,00 \$ » et son remplacement par « 225,00 \$ ».

2 L’article 8 du Règlement est modifié

a) au paragraphe (1), par la suppression de « cinquante dollars » et son remplacement par « 150,00 \$ »;

b) au paragraphe (1.1), par la suppression de « cent dollars » et son remplacement par « 150,00 \$ »;

c) au paragraphe (1.2), par la suppression de « cinquante dollars » et son remplacement par « 150,00 \$ »;

(d) in subsection (2) by striking out “fifty dollars” and substituting “one hundred and fifty dollars”;

(e) by repealing subsection (3).

d) au paragraphe (2), par la suppression de « cinquante dollars » et son remplacement par « 150,00 \$ »;

e) par l’abrogation du paragraphe (3).

QUEEN'S PRINTER FOR NEW BRUNSWICK © IMPRIMEUR DE LA REINE POUR LE NOUVEAU-BRUNSWICK
All rights reserved / Tous droits réservés